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LÆRINGSMILJØUTVALGET(LMU) 
 

Læringsmiljøutvalget ved UiB er oppnevnt i henhold til  
Lov om universiteter og høyskoler § 4-3. 

Referat fra møte i Læringsmiljøutvalget (LMU) – møte  5/2020  
Tid: , Tirsdag 8. september kl. 12:30-15:30 

Sted: Fakultet for kunst, musikk og design, Griegakademiet, Gunnar Sævigs sal 

Til stede: Håvard Rørtveit, Hanne Kjerstad Andresen, Hans Marius Eitland Nagy, Ingrid 
Borvik, Siri F. Bjerkestrand, Tori Heitmann Jørgensen (vara), Runa Jakhelln, Maria-Carme 
Torras Calvo, Oddrun Samdal, Christen Soleim, Hege Råkil, Kjartan Nesset, Karl Harald 
Søvig, Tore Burheim, Kristoffer Eik 

Forfall: Sindre Dueland, Michela E. Heim (vara møtte) 

Til stede fra instituttet under sak 29: Randi Rolvsjord (instituttleder), student, student, 
student, student 

Til stede fra sekretariatet: Per Gunnar Hillesøy 

Sakliste: 

I Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Innkalling og dagsorden ble godkjent. 

II Godkjenning av referat fra møtet 05.08.2020  

Referatet ble godkjent. 

III Korte orienteringer fra møtelederen  

Kjartan Nesset ble introdusert. Han er ny eiendomsdirektør og dermed nytt medlem i 
utvalget.  
 
Oddrun orientert om koronasmitte blant studenter. Tallet var ca. 33. 
 
Som kjent har en lang rekke nye rom fått installert utstyr for videonotat og annen digital 
undervisning. Tallet har gått fra 23 før sommeren til over 100. I noen av de som har fått nytt 
utstyr (ca. 10%) er det problemer. Arbeid pågår for å rette opp i dette. En statussak for V-21 
vil komme på neste møte. 
 
Sak 23/20 Smitteverntiltak ved UiB 
 
Oddrun innledet, og gikk kort gjennom en del viktige tiltak: 
 

- Avstand i lokalene 
- Nummererte plasser 
- Avstandsmarkering 
- Håndsprit 
- Veiledning for utstyr 
- Smittevernvakter 
- Smittesporing 

 
Innspill i debatten: 
 

- Smittevernvaktene bør bli mer synlige enn i dag. Hva med f.eks. refleksvester? 
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- Det er også litt mye utskifting av smittevernvakter. Det er viktig med kontinuitet og 
god kontakt mellom vaktene og hhv. institutt, fakultet og UiB sentralt. 

- Ved kontakt med pressen om smitte blant studenter, oppgis kun 
fakultetstilhørigheten. 
 

 
Sak 24/30  Reviderte retningslinjer for helse, miljø og sikkerhet ved feltarbeid, tokt 
og gruppereise 
 
Runa Jakhelln orienterte kort muntlig, og viste en liten film til illustrasjon. 
 
Retningslinjene støttes av CIM, som er UiBs verktøy for risiko, sikkerhet og beredskap. Det 
er obligatorisk å bruke dette for de aller fleste reiser. Det er betydelig sikrere enn systemet 
som ble brukt tidligere. Det vil komme ytterligere informasjon utover høsten. 
 
Det kom spørsmål om skillet mellom private reiser og tjenestereiser/reiser i UiBs regi. Et 
eksempel på private reiser er slike som arrangeres av studentforeninger. 
 
Sak 25/20 Årsrapport fra Læringsmiljøutvalget 
 
Det ble foreslått tre tilføyelser til punkt 11, «Avsluttende merknader – videre arbeid»: 1. 
Tiltaksplanen for Gullstandard, jf. sak 26, 2. Handlingsplanen for styrking av læringsmiljøet, 
3. Korona og smittevern. 
 
Sak 26/20 Sluttrapport og tiltaksplan for prosjektet «Veien til Gullstandard» - 
Tilrettelegging for studenter med funksjonsnedsettelse 
 
Prosjektleder Ellen Lien og medlem i styringsgruppen, Morten Stene (også nestleder i LMU i 
2019/2020) presenterte saken innledningsvis. 
 
Innspill i debatten: 
 

- Her har mye skjedd på kort tid. Det er meget positivt. 
- Ingen studenter med funksjonsnedsettelse var med i arbeidsgruppen. 
- Utviklingen går raskt på flere felt, blant annet når det gjelder programvare av ulikt 

slag. 
- Litteraturkiosken. Christen orienterte om at universell utforming i litteraturkiosken er 

en utfordring. Det er viktig å se universell utforming i sammenheng. 
- Skal vi ha gullstandard, må vi innse at gull koster. Tallene som er nevnt i rapporten 

bør ikke være en øvre grense. 
- Grenseflaten mellom UiBs ansvar og andre instanser, som NAV, bør kanskje komme 

klarere fram. 
- En eksempelsamling vil være til hjelp i det praktiske arbeidet. 
- Det er viktig med felles praksis og sterk forankring i fakultetsadministrasjonene. 
- For dyslektikere er det viktig å få tilgang til mest mulig pensumlitteratur på lyd. 

 
Sak 27/20 Rapport om fadderuken og studiestart 
 
Fadderkoordinator Martin Jakobsen var til stede og orienterte. Viktige punkter i den muntlige 
gjennomgangen: 
 

- Tidlig ansettelse og tiltredelse for fadderkoordinator må prioriteres. 
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- Det er også viktig med kontinuitet for fadderkoordinator; bør ikke skiftes ut hvert år. 
- Tidlig skolering av fadderstyrene må til. 
- Samarbeidet med Sammen har vært meget positivt, og må fortsette. 
- Kommunikasjonen med og til UiB sentralt må bedres. 
- Teams-gruppene kan fungere bedre, men det trengs justeringer i hvordan de brukes. 
- UiB bør gjøre mer stas på fadderstyrene. En seremoni vil være et bra tiltak. 

 
Andre innspill i debatten: 
 

- Studiestartundersøkelsen går denne uken. 
- Inntrykket er at studiestarten alt i alt har gått ganske bra. Informasjonen har vært noe 

spredt. 
- Det er viktig med fysisk undervisning. 

 
Sak 28/20 Utlysning av Læringsmiljøprisen for 2020 
 
Det kom spørsmål om denne prisen primært sikter mot langsiktig læringsmiljøarbeid. Svaret 
på det er ja. 
 
Sak 29/20 Besøk ved Fakultet for kunst, musikk og design 
 
Saken startet med en innledning fra instituttlederen og studentene ved instituttet, og samtale 
mellom disse og LMU. Etterpå var det omvisning på huset. 
 
Instituttet tilbyr ulike studieprogrammer på både bachelor- og masternivå. Utøvende 
programmer har stort omfang, men det er også mer akademiske programmer, og ikke minst 
har de musikkterapiutdanning. Disse har ulike behov, men i stor grad er det tale om 
utdanninger som er areal- og utstyrskrevende. 
 
Lokalene er gamle, og har dårlig standard. Det er håp om et nybygg i Møllendalsveien, tett 
ved bygget som de to andre instituttene ved fakultetet bruker, men det tar tid. De største 
problemene med dagens bygg er at det er for lite, akustikken er dårlig mange steder, 
luftkvaliteten er dårlig, og temperaturreguleringen er mangelfull. 
 
Det er særlig mangel på mellomstore rom. I tillegg blir det mye instrumentbæring mellom 
rommene. Øverommene er dårlige, særlig i 4. etasje. Utbedringer der vil hjelpe på kort sikt 
(inntil man er i nybygg). 
 
For det store flertallet av studenter er det lite realistisk å jobbe hjemmefra. Det er ikke 
kantinedrift, og det savnes. 
 
Innspill i debatten: 
 

- EIA påpekte at bygget er uegnet til musikkutdanning. Nybygg er prioritert øverst i den 
gjeldende masterplanen for bygg. Denne skal rulleres i styrets møte i oktober. 
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- Det kom spørsmål om rombookingssystem. Dette er velfungerende, og åpningstidene 
er gode. Problemet er for få rom. 

- Det er flere kortsiktige tiltak som kan være aktuelle i tiden fram mot et nybygg. 
- LMU bør sende en henvendelse til styret, med støtte til å opprettholde gjeldende 

prioritet i masterplanen, samt til avbøtende tiltak i mellomtiden. 
- Muligheten for å leie ekstra lokaler bør undersøkes. Kan Grieghallen være et 

alternativ? EIA opplyser at det er lite ledig der. 
 
 
Sak 30/20 Eventuelt 
 
Det var ingen saker til eventuelt denne gangen. 
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